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Sent:
Subject: FW: Euro2020 in ACC en MCC

Received: Tue 3/30/2021 4:09:42 PM

Naar aanleiding van onderstaande berichten meld ik hierby graag Euro2020 aan ter bespreking in het DOC van donderdag
as.

Kunje me laten weten wat we daarvoor moeten aanleveren? Uiteraard verzorgen we ook een annotatie.

Alvast bedankt!

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [EKER IE 1 GENER) EEN cvs >
Datum: dinsdag 30 mrt. 2021 5:15 PM

Aan:
i

Kopie:
;

Onderwerp: RE: Euro2020 in ACC en MCC

Hi,

proces

Je kunt via Ee agendering in ACC en MCC regelen.
Wij kunnen dan op donderdag in DOC (dat is dan wel na de ACC dit stuk ook bespreken). Dat zouden we 5.1.2e aven

moeten laten regelen met de secretaris.

inhoudelijk
Rond 1 juli zitten we waarschijnlijk net in risiconiveau 1. Dat betekent dat er nogal wat restricties zijn met max 100 pax publiek
bij sport. Met toegangstesten is er dan misschien wel een oplossing te vinden. Dat is wel een belangrijke voorwaarde. Is dat

voorzien?

Maar 13000 bezoekers en dan 4x wordt natuurlijk wel spannend.
Wat namelijk een lastig verhaal is, is dat precies een maand eerder het eurovisiesongfestival is, met een veel grotere uitstraling
(en dat is beperkt tot 3000 bezoekers tijdens de finale en halve finales (3 dus) en in het gunstigste geval 6000 bezoekers per

evenement). Er zijn dan ook nog 6 voorronden met publiek. Daarvan heeft Hugo het aantal bezoekers vorige week nog enorm

teruggeduwd naar die 3000. Maar zelfs in de ruimere variant met 6000 is dat moeilijk uit te leggen als een maand later 13000

mensen mogen 4 keer achter elkaar.

In de uitstraling is dit dus niet ideaal. Ik denk dat morgenochtend in het afstemmingsoverleg dan Tamara en Hugo dit even naast

elkaar moeten leggen. Voardat we hiermee interdepartementaal gaan. En het is ook lastig om 6 april al een uitspraak te doen

over eind juni. Dat moeten ze zich allebei wel even goed realiseren.

Groet
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Zojuist had minister Van Ark een goed gesprek met gemeente Amsterdam en KNVB over de organisatie van Euro2020. Daar lag
het voorkeursscenario voor voor de hoeveelheid toeschouwers (13.000 toeschouwers) bij de vier wedstrijden in de tweede helft

van juni, en welke voorbehouden te maken. Dit stuk hadden we eerder met jullie gedeeld, en met de NCTV, en daar hadden

jullie (en de NCTV) ook positief op gereageerd.

Conclusie van het overleg was dat dit een goed voorkeursscenario is, waar alle partijen goed mee uit de voeten kunnen. Dat

moet de KNVB op 7 april aan UEFA laten weten.

De minister heeft aangegeven dit graag ook in de MCC aan de orde te hebben. Voor de UEFA-deadline van 7 april betekent dat

dat dit in de MCC van 6 april moet worden besproken. Ik begreep zojuist dat het op de koninklijke manier dan eigenlijk
vanochtend in het DOC had moeten zijn, maar die hebben we dus gemist. En nu blijkt dat we op de koninklijke manier de MCC

van 6 april niet meer kunnen halen.

De minister wil dit wel graag bespreken in de MCC - het is een groot evenement, met een grote uitstraling - dus is ons verzoek

om dit direct in te brengen in de ACC van 1 april, zodat het op 6 april in de MCC kan zijn. Of we houden ons aanbevolen voor

andere manieren om het op 6 april in te brengen.

We horen graag hoe we hier op de meest praktische manier mee om kunnen gaan om de MCC van 6 april te halen.

Met vriendelijke groet,

ERBE EXE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Sport
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